
FORMULARZ INTERPELACJI /ZAPYTANIA* 

 

Złożona/e w dniu 11 listopada 2021r.  

Przez Radną/Radnego: Beatę Kulczycką  

w spawie: uszczegółowienia odpowiedzi na zapytania zgłoszone podczas XXXVI sesji  Sejmiku 

Województwa Lubuskiego w dniu 25 października _br.  

 

W kontekście moich zapytań zgłoszonych podczas XXXVI sesji Sejmiku Województwa Lubuskiego oraz 

niewyczerpujących  odpowiedzi otrzymanych w dniach: 8 listopada _br. oraz 10 listopada _br. 

wnoszę o doszczegółowienie odpowiedzi o następujące informacje: 

1)  ilość, cena jednostkowa, specyfikacja zakupów i usług składających się na 

,,zabezpieczenie niezbędnego wyposażenia…”  dla Wydziału Mobilności Rowerowej; 

2) liczbę studentów wydziału lekarskiego i pielęgniarskiego (z podziałem na rocznki III-VI) 

pozyskanych z innych uczelni i objętych świadczeniem w postaci stypendiów oraz ilu z 

nich podjęło zatrudnienie w naszych lubuskich placówkach zdrowia.    

3) wysokość kwot, które zwiększyły dochody budżetu, które przekazano na dofinasowanie 

szpitali a które to zostały wyspecyfikowane w odpowiedzi na mocje zapytanie w tym.in. 

wpływy z podatku dochodowego;  

Jednocześnie proszę o informacje, z czego oraz z jakiego źródła wynika zwiększenie planu dochodów 

z podatku dochodowego od osób prawnych o kwotę 6 mln. zł – dział 756.  

 

       Beata Katarzyna Kulczycka  


